
Utomhusgym vid eljusspåret
Ersbodas Socialdemokrater har fått gehör 
för sin motion att anlägga ett utomhusgym 
i anslutning till elljusspåret på Ersboda.  
- Med gym kan träningen bli mer allsidig. Det ger 
en hälsovinst för individen och på sikt även för 
kommunen, säger Hammam Al Rabi, ordförande 
för Ersboda socialdemokratiska förening.

I en motion till socialdemokraternas Arbetar-
ekommun i Umeå (socialdemokratiska partiorga-
nisationen för hela Umeå) fick Ersboda s-förening 
OK . 

Nu går frågan till de socialdemokratiska grup-
perna i tekniska nämnden och fritidsnämnden för 
att de ska genomföra detta under sommarmåna-
derna.  

Ansvarig utgivare: Hammam Al Rabi, ordförande Ersboda socialdemokratiska förening.  
Tidning från Socialdemokraterna i Umeå.

- I regel vill motionärerna träna hela kroppen 
när man är ute och fystränar. Detta är ett bra 
förslag som ett sätt att få en friskare befolkning, 
kommenterar Hammam Al Rabi.

Hammam Al Rabi, ordföranade för Ersboda socialdemo-
kratiskaa förening, som medverkat till utomhusgym.

Internationella dagen  
– en succé
Den 23 mars bjöd Ersbodas paraplyförenings-
organisation Vi Tillsammans in till en Interna-
tionell dag på Ersboda Folkets Hus. 

Ersboda S-förening är en av initiativtagarna till 
dagen, som lockade över 600 unika besökare.  Olika 
invandrarföreningar sålde mat från världens olika 
hörn.  Föreläsningar, samt sång- och dansuppvis-
ningar fyllde dagen.

Bl a höll Ersboda S-förenings  internationella le-
dare Fernando Natalicio en föreläsning om kampen 
för ett självständigt Cabinda. 

Utöver det medverkade Ersboda S-förening till-
sammans med Unga Örnar i en pysselhörna som fick 
cirka 60 besökande barn. 

– Det är fantastiskt vad man kan åstadkomma 
tillsammans och jag vill tacka alla medverkande för 
ett utomordentligt arbete med denna dag, förklarar 
en av eldsjälarna bakom genomförandet, Andreas 
Eliasson, ersättare i styrelsen för Ersboda (s). 

Mikael Damberg, 
gruppledare för (s) i 
riksdagen. Huvudta-
lare 1 maj.

maj1
Årets första maj firas under 
parollen: ”Jobb och framtidstro".  
Också i år tågar vi från Ersboda, 
via Mariehem och Berghem till 
sjukhuset. Där ansluter vi till 
tåget från Ålidhem och går till 
Döbelns Park. 

Ersboda  
och Mariehem
09.45 Samling  
Badmintonstadion
10.00 Avmarsch
11.00 Avmarsch från 
Mariehems centrum
11.30 Vi ansluter vid 
sjukhuset till tåget från 
Ålidhem

Centrala Umeå
12.00 Samling  
i Döbelns Park
12.40 Avmarsch
13.00 Möte Rådhustorget. 
Tal och appeller teckentol-
kas. 
14.00 Fika och musikun-
derhållning samt fiskdamm 
till barnen i Pub Freja på 
Umeå Folkets Hus.



interna arbete. Den ena krävde 
kongress vart annat år och 
avskaffa förtroenderådet, den 
andra att vi skulle ta bort be-
greppet supporter.

Någon fråga som är sär-
skilt viktig ur Norrland-
sperspektiv?
- En viktig fråga för norra 
Sverige är att få igenom insat-
ser för att stärka den svenska 
gruvnäringens utveckling och 
främja gruvnäringens behov av 
personal och kompetensför-
sörjning.  

Även kravet på att möta nä-
ringens behov av infrastruktur 
och transportlösningar fick vi 
gehör för.

Ersbodabo ombud på  
Socialdemokraternas kongress
Under hösten 2012 valde 
Socialdemokraterna om-
bud till partikongressen 
i Göteborg 3-7 april 2013.  
Ett av ombuden var Chris-
ter Lindwall från Ersboda. 
Christer är också ordförande 
i Umeå Arbetarekommun och 
blev ett av tre ombud från 
Umeå.  Direkt efter kongressen 
har vi intervjuat Christer.

Hur känns det att åka på 
kongress?
- Det är ett stort förtroende att 
vara ombud på en partikon-
gressen, där 350 ombud för alla 
medlemmar formar innehållet i 
den framtida politiken. 

Inte minst för att jag var 
ett av tre ombud för Socialde-
mokraterna i Umeå, berättar 
Christer om känslan.

Hur är arbetet upplagt på 
en kongress? Sitter ni i 
en stor sal hela tiden?
- När vi kom ner till Göteborg 
inleddes arbetet med tema-
grupper. 

Syftet med temagrupper är 
att ge ombuden möjlighet att 
diskutera och argumentera 
för sina förslag i mindre grup-
per direkt med partistyrelsens 
föredragande. 

Här jämkades många för-
slag samman för att underlätta 
debatten i kongressalen.

Hade socialdemokraterna 
i Umeå många förslag till 
kongressen?
- Socialdemokraterna i Umeå 
hade  närmare 70 motioner 
som skulle bevakas och lyftas 

fram i möten med partistyrel-
sens representanter. 

Det är ingen lätt uppgift att 
övertyga om att vår motion är 
bra och måste bifallas, säger 
Christer. 

- Första kongressdagen fick 
vi ändå igenom två motioner 
som handlade om partiets 

- En annan viktig fråga är att 
få till en aktiv politik för indu-
stri och näringsliv. Här fick vi 
gehör när det gäller att koppla 
samman forskning och olika 
branscher. Resultat vid univer-
sitet och högskolor ska i större 
utsträckning nå ut och omsättas 
i näringslivet. 

Vad sa man om milö- och 
klimatpolitiken?
- Det var en härlig debatt.  Många 
ombud visade ett engagemang i 
miljöfrågorna som gör att man blir 
glad och tror på framtiden. 

Det blev också bra beslut, bl 
a om att minska utsläppen av 
växthusgaser. Socialdemokra-
terna lägger målet att Sverige 
ska vara ett land utan fossila 
bränslen 2050, där också krav 
på årliga avstämningar gick 
igenom.’

- Det betyder att vi vill 
bygga ut den förnybara energin.  
Målet ska vara minst 30 TWh 
ny el från förnyelsebara källor 
år 2020. Vi ska trygga energi-
försörjningen så att Sverige har 

Stefan Löfven håller tal som nyvald ordfröande för Socialdemokraterna



Christer Lindwall  i 
samspråk med den 
nyvalde partiordfö-
randen Stefan Löfven, 
efter diskussionen 
om att ha kongress 
vartannat år. 

Med på bild  längst 
till vänster LO:s 
ordförande Karl-Petter 
Thorwaldsson.

Christer Lindwall, Ersbodabo och 
ombud  för Umeå (s) på socialdemo-
kraternas kongress

Välbesökt möte 
när Ersboda  
S-förening hade 
årsmöte
Socialdemokratiska 
föreningen hade årsmöte 
den 20 februari och års-
mötet lockade över trettio 
personer. 

Årsmötet hade bra diskus-
sioner bl.a. om invandring, 
integration och Sverigedemo-
kraterna. 

Peter Olofsson var inbjuden 
gäst och han berättade om 
landstinget och redogjorde för 
turerna kring ambulansen i 
Åsele och den folkomröstning 
som ska hållas i höst. 

Utöver detta valdes styrelse 
för socialdemokratiska fören-
ingen. Bl a  fick föreningen 
Jan Lövgren som ny kassör Jan 
Lövgren och tre nya ersättare 
för styrelsen.

Styrelsen i  
Ersboda s-förening:
Hammam Al Rabi, ordförande
Jan Lövgren, kassör, nyval
Charlotta Westerlund, ledamot
Katarina Lövgren, ledamot
Britt-Inger Karlsson, ledamot
Johan Eriksson, ledamot
Karin Svedlert, ledamot
Ersättare
Roland Hellander
Andreas Eliasson, nyval
Leif Berglund
Ulrika Hoffrén
Fernando Natalicio, nyval
Tommy Stark, nyval

ett överskott av el. Bostäderna 
i miljonprogram-områdena 
ska byggas om för att minska 
energiförbrukningen.

Frågan om vinstuttag ur 
välfärden fick mycket up-
pmärksamhet. Vad tycker 
(s) i Umeå?
- Vi hade en egen motion från 
Umeå om vinster i välfärden. 
Motionen krävde stopp för 
vinstdriven verksamhet i vård, 
skola och omsorg.  

Kongressbeslutet uppfattar 
jag som att vi fick gehör för 
det kravet, då kongressen sa att 
gemensamma resurser ska gå 
till välfärd - inte till aktieägares 
vinstuttag. Vinstintresset ska 
inte vara styrande i välfärden.

Sa man något om arbet-
slivet?
- Möjligheten att använda sig 
av bemanningsföretag ska be-
gränsas i de verksamheter som 
samtidigt säger upp personal. 

På mitt område diskuterades 
arbetstidens längd, Umeå hade 
en motion med krav om sex 
timmars arbetsdag, men den 
fick vi inte igenom.  

A-kassan och de försämringar 
som den borgerliga regeringen 
genomför var det många som 
debatterade. Kravet på att 
införa 80 % ersättning till 80 
% av de som uppbär A-kassa 
vann kongressens gehör.  Kravet 

på att avskaffa FAS 3 fick också 
gehör. 

Annat du vill nämna?
- I Umeå satsar vi sedan länge 
på en politik för kultur- och 
fritidverksamhet som ska ge 
alla, inte minst barn och unga, 
tillgång till idrottsutövande och 
eget kulturellt skapande.  

Jag blir glad när kongressen 
uttrycker samma uppfattning 
och säger att kulturen är en 
viktig del av välfärden.

Det är också glädjande, då 
vi medvetet satsat på att Umeå 
som kulturhuvudstad i Eu-
ropa 2014.  Tanken är att med 
utvecklat kulturliv stärker vi 
tillväxten i Umeåregionen - och 
nationellt, avslutar Christer 
Lindwall.



Håkan Juholt, tidigare partiordfö-
rande för Socialdemokratiska arbeta-
repartiet kommer på besök till Umeå 
och Ersboda S-förening den 10 juni. 
Ersboda S-förening tillsammans med ABF och Ersboda 
Folkets hus bjuder in till en fullspäckad kväll. Det 
bjuds föreläsningar om barnfattigdom, integration och 
bildning. En paneldiskussion om de valda politiska 
frågorna avslutar kvällen. 

– Det känns väldigt inspirerande att en av de främsta 
agitatorerna i partiet tar sig tid för att besöka vår social-
demokratiska förening på Ersboda, säger Hammam Al 
Rabi, ordförande för Ersboda S-förening, 

Håkan Juholt på Ersboda 10 juni

10 juni, 18.00-21.00
Ersboda Folkets hus

Övriga medverkande: 
Eva Andersson (s), ordförande Socialnämnden i Umeå

Thomas Fridh, ombudsman ABF Västerbotten 


